
Osiedle "POŁUDNIE'
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§}no{'o kó§ E Ee §}i,ri §&nź.e §ił ie§zk,a ńcółn, $sieci f; a ro §utl§ mo3 n i*"
crt*łytego clrłia &5.Ifi,2{}2l r.

w §zko§ął §3oelstcł§*fiwe.i łar 3 w Czechowicach - Dziecizicaeh.

Ą{B" ł
Przcv,,o,.jnicztltaZan:aclrr ()siedli,r ..Fuołitdnie" ]Jani Marzella Pawlili otr,lorz;lła zcł:rallit:

i st,,łie rdziła .jego prawomocllość .- ,-rbecnyclr 5i mieszkafię§ly ,uvg załączone.i listy oraz l2
gosc i _1.1 g 24Ę9zo pqi_Li stv.

Aq!. ż
Następnie l}ani lr4arzena Pawlik przywitała zebrarlych mieszkańcó,uv oraz gości

rv oscłbach:
- l\4ai,iarr L]łaclrut - burrnistrz miasta,
- [rarveł Mrolviec - zastępca burnristrza nriasta"
- Ir,{acie.i Kołoczel.1 - zastępca btirrnistrza miasta,
- Danrian Żelazny - przewodniczący RM,
- Sławonlir Walczak * kotnendant SN4.
- Ei,wti Kmiecik-Wlonowicz - radna porł,iator,va_
- Wo.iciech [-eśny - radny RM.
- I}aw,e] Pa,w]ik - radny RM.
- Krzysztoi Szczypka - radny RN,{.
- }łedosław lltrdziec - radrry tr{hzl.

Ad.3
Następrrie przer,voclnicr,ąca larządLi Osiedia .,Południe" zapropollolvała zeŁrranym

płrlz.ii;_ici, zcbratlia, ktłil,y, starłowi załączrrik cio ni .

Przedstarviolly porządek został jednornyślnie przyjęty przezzebrarrych nrieszkalicórv.
Na protokolarrta zebrania przelvodnicząca Zarządu Osied!a ,"PołtttJllie"

Zapi'oponov,/ała Danrrtę Łtlszczalt, której kandydatura została przyjęta 54 głosami za. ptz..v
i głosir: rłslrz1,,mu.jącynr się.

Ali 3

[iulrllistt"z lvtias|łr Patl lv'iariall Ełachui pl,zedsti]\\.ił 1lrezentac.ję
ililailsórv naszcj gnlilr1, i.v osiatnicii laiac]i.

Aa.:{

1];]l ia nl i,tt Si i il ,"|

i)r.lc"*'txjliic'l!:tl);'r 7,ur,rr.iil tisięcjrn ilrze,.1si.rrviła irllorrtlac.ję na terriat ilotrzeny l,,.\,brr_itlia
dr.:iegria ()sieC!l Ptljucitric tiii \il'aii,ił] )llgr:t-liltilł.i;l:rlrlie S;lriiki WorJne.i na karlellc.ie 20]2 - 20ż7,
Przeiłiodniczaca zgiosil;l ].:łlilti_l,aiiliLil a j]ltti:t lł,iłii_-, \\/roŁ;i.: liirjrl itr.,ra;:ii zgcclc na
kitltdvtjllr'"anic. !tltti i,illicil,c,lltl:i Llic zt,sttlii :zr_:iils;li]lii. $iszyscy,tlieszi..alicr,.iccilltllill,śinie
ZalC.] ;, Ce l l i t_l rlii i i zgi clsz,t) l1i_l ;\ a, ll tlv[i il t Lli,ę.

Ad. n

N astępnie prze rł.oclnic ząca zar7,t7C Ll os i ed l a
z po prz-i: d n i e go L} go } rre ga Ze b ra ni a ll'i i r: s zi." iliic łi lv .

I)i,oio]iół zostrlł;;rzi,ięt1,, 53 głcsanii z-a,przy 2

Jrzcd -ria r,vił a cl o ;jŁl i \\, i crd ;ictl i ll p roitl i, ti1

glł,lsitcir vł Stl,z,vltl tt j ;1cl,cil sie.



Ad.7
Przer,vo dni c ząca Zar ządu O s i edi a,, P oł udnie''

Zatzą,itt Osiedla za okres a6.10.202a r - 05.10,ż02I
przedstaiłiła sprai,vozdanie z działalności
r,, które stanowi załą.cznii{ do rrinieiszego

protokołu.
Sprawozdanie zostało przyjęte ptzez zebranych 52 głosami za. prz,v 3 głosaclr

wsłrz\ lll u_i ącvch si,r-.

Ad.8
Przewodrricząca zebrania przedstaił,iła propozycje ptac do wykonania rra terenie

Osiedla ..Południe" w roku 2a2ż z budzetu Gnrin.v (załącznik do protckołu). z bł_rdżetri
Osiedia {załącznik do protokołu) aruz budZetu Starostwa Powiatowego (zalączntk do
protokołu)" które juz w postaci ńniosków wpłynęłi, do zarządu osieclla przed zebraniern
rnieszkańców lrrb zostały zaproponi}łvane przez zarząd osiedla.

Przewodnicząca łł-nioski krotko uzasadniła.

Ad.§
Następnie przewocirricząca załhęciła zebtanych do fotmułovrania na piśmie dalszych

rvniosków.
!\'szystkie v,,nioski zebrano TazetTI i następnie odczy.tano zebtxryrn (lista_ wniosków

YJ,a}!ŃZĘniu). },Iastępnie wnioskodaw-c), podawali ich uzasadnienie, zebrani dyskutowali nad
nirni.

Ad. t 0, l1
t,Istaiono ostateczną listę wniosków i przystąpiono do głosowania r:chwał Ogcllrrego

zeb t ant a m i e szkańc órł: "

Przewodnicząca N§, Fawlik zapioponowała podjęcie uchwał.

Pcdjętc uchrvałę fir tl2ł.ż1 w spra,wie propozycji wykorzystania środkó,,rl

finansow'ych budzetu Osieclla ,,Południe" na żOżż rok, obejmującą wnioski zgłoszo ne lxzęl
zarząd osiedla i nłieszkanców, ktora stanorvi załączrrik do ninieiszego protokołri.

Ucirwałę ptzyjęto w głosowaniu jarvnym: za - 55. ptzeciw - 0, wstrzymujących się - 0.

Podjętc ucłlwałę nł" żlż&ż1 \y'", sprarvie propozlrcji rł.ykorzystania śrcelkórv

fiiransowych Cimin_v Czechor^,,ice-Dzlędzice na rok ża22, obejmującą rłnioski zgłoszone

PTZŻZ zarz,ąd osiedia i mieszkańców, kiora stanorł,i załącznik do niniejszego protokołu.

Uchwałę Prz-vjęto w głosowaniu jawnym: za - 54, plzecirv - i, wstrzymujących się * t
Przevrodnicząca Zaruądu Osiedla ..Połł-iclnie" zapioponc}nvała tęż podjęcie uchrvaĘ

3!Ż{tŻ1 rv sprarrie upołvaznienia Zarzą,źii Osieclla .,Południe" do dokorrywania przesunięc

w uchłvaiorrym bucizecie csiedla bez zrł,ołyr,vania Ogólnego Zebrania mieszkalicórv. która
stanowi załacznik do ninieiszeqo protokołrr,

Uch-,łałę Prą,jęto w głosowaniu jłlłtrlinr,, za- 55.przeciw - 0. wstrzvmirjac.v-ch się - 0.



Podjęto uelrłvałę ritr 1l2ł2X w sprar,vie propozycji w;vkorzystania środkon"v

finł.nso.ł,veh blążętu Starcstrł,a Powiatowego \Ą, Bielsk*Białej na rck ża22, obejmiijącą

lvnioski zgłoszone pruez zarząd osiedla i mieszkańców, kłóra stanołvi załącznik do

il iiliei szego pratokołu.

Uchwałę ptzyięta w głosowanirr jawnym: za- 54, przeciw - 1. wstrzymrrjących się - 0.

Ad, 12
Po głcscl,vaniu uchwał kontynuowano cli,skusj ę i zap,fiania do gości,

1) Pan burmistrz P. Mrorł,iec zabrał głos w- sprau,ie tematów drogorvych:
- u!. Zawiła * wykonanie kana|izacji było trudną inwestycją (duze głębokości),
aie jest iużnaetapie końcorłylrr" ulica jest projektowana, przewidywane są krawęzniki
łrcz eiąg pieszy; \Ą,szystkie roszczenia dotyczące samochodów rnozna zgŁaszac
za pośrednict..rrem Gminy lub PIM-u;
- ul. Komorowicka dokumentacja projektow,a jest na finiszu, jest jeszcze
niekomplętna - brak od zieceniodarł,cy czyli SANIT-TRANSU dokunrentacji geodety;

Pan _ __ , zobłwiązń się do pomocy w ich dostarczeniu;
- ui, Sikorek i ul. Dzięciołóił, - problemy własnościorł,e, aie sprawa jest dzięki Pani
t4. Pawlik i na finiszu;
- ui. fipółdzięlcza - gmina rvystąpi o skomunalizowanie kawałka gruntu. który jest
własnością Skarbu Państłva i wtedy będzie mażna drogę oclpowiednio wykonać;

ż} ?an - prace kanal,izacyjne na ul. a|szyna są rvykonywanę w rożnym
tempi* - dobrze pracuje firma AKRO, w wolnyrn tempie wykonuje prace finna
AQijĄ. Di: tegc g}osu ciołącz,yła się Pani ul. Rzeczna araz mieszkaniec
ul. Robotniczej.
W odpowie dzi na zaruuty gŁos zabrŃ Pan P. Herczek prezes PIM-u: za cńośc rcbót w
tym rejonie odpowiada firma AKRO, AQUA jest ich podrvykonawcą; np. n.a

ul. Klonor,vej na przeszkodzię stanął dąb, który ttzęba było uryciąc, a decyĄa mogła
być wydana dopiero pa ż3 wtzesnia br.; czasami opóznienia są spawodowane np.

pctrzebą przebudowy odpłyrvow rł,ód deszczowlzch (ul. Komorowicka, ul. Junacka);
ponadta drogi wg załażęnta są odtrł.arzane do stanu przed budowa kanaliz,acji - aby
polepszyć sta;-r drog gnrina dokłada z własnych środków, żłby np. polepszy,ć

oodbudowę drogi; u1,. Partyzanto\ł - częśc jtrż jest"wy,korytowana. potem pójdą
zplacaw\l vr kierunku ul. Cichej i ui. Cierristej;

3} Pana _, -.r i Pana , zainteresował harmonogram przliwtacanta
na stronie PIM-u i Urzędu Miasta - oCp. Panposzczególn,vch Crog do użltku - jest

P" Herczek i bunnistrz P. Mrorł,ięc,
4} Pani pciuszyła sprawę zntszczenta rrł. KamioŃa - rnagazyn finny AKRO

Pan P, Fierczek cdpowiedział" Ze wszystkie ulice są sfilmowane i zostaną odtworzone
do stanu sprzed kanalizacji.

5} Pan z.ip,\,t;Ll ł tci-nrin likonczenia prac i.:anaiizacljnl,ch \.\, r*jt,lii.:
i;i {ilsz:,,n;t - cdp. Pan plezćs firnl.v AQtjA - ,jo i 5 paź,tlz,ierllika Ł,r.. Pan

.. i'i;,;i;a AKRO po i 5 pazłiziei,iril,:i 2-3 tr i{odnie l-u3,|i6pą asfaltow-an;e.
,5j l c;łat u]. Rcbctrric,:e_i poriiszl,ł jej mieszkaniec zbulrvei,so\,van\ tefipem 1,obót

i iltidi-;iiłi \1.ł1;:|li]ikal-ili na drodze pc opaclacli deszczl_t, Zaiz,łcił Panu L]r:t,mistiz,.ltri. z.-
gci,,, clr-i,li.,li c jego r."",ła:lnv ionl io kilka pojazCcrv straźackich ponrpirjc wocię. a n.i
ui. }-lcbi,łtniczc.j nikt sił t_i tc ni3 zel,rd\37.łz\,. Pai-i I', Ijerczek wv"ja_lilił_ ze v, prcileF-iie
k_i'rili:lizac_;i t_r,clr ł-iiic ni* n:,:l_ iilrrraiizał_j i ciesz_czcl."rej ^ ttl żł bęci;_ii zr:i_rbionć i.r.ir,,



odprowadzenie wody- deszczowej jest zasługą miasta (projekt, ptzętarg. tinanse).
wymaga to jednakże czasu, co potwierdził zastępca burmistrza Pan P. Mrowiec. Pan
P. Mrorł,iec zaułłazył" ze na ul. Robotniczej nigdy nie było odwodnienia.

7) Pani zaę3lała o plany odtl,vorzenia ui, \,Vrzcsowej l ui. Za*-lłe_i, Pan
P. Herezek ocipowiedział. żę żadna z fvrm nie podaje ienninólv końcor.łycłr.
bc występują o przedłużenie terminaw ręal'lzac.it ze wzgLędu na COVID-19.

8) Pan _ zau\"Ąiażył, ze ekrany przy DK-1 ,w rejonie Brozysk są bublem
budowian,vm, gdyż obecnle rratężenie hałasu jesi jeszcze większe niżbyŁc przeci ich
r,ł,v'budor,ł-anie m. Odp. },{aleźy się zwrocłc do GDDKiA - oni byli inwestcrami.

9) Pan P, |{erczek plezes FlM-u zaaferował ich wykonawcę dc wykonylvanta przyłączy"
rlołirorł:ycir do kanaiizacji - wykonawca solidrry, wykon-urje lvszystkie potrzebne
dokumenty, paśredniczy mtędzy mieszkańcem, a PIM-em. Gmina będzie dopłacac
od 2 - 1 5 tys. zŁ da przyŁącza"bo koszty przyłącza to ok. ża tys, zł.

10)Bunnistrz M. Błachut podziękował wszystkim mieszkańcom za cierpliwość,
przeprosił za niedogodności związane z prowadzeniem kanaltzacji. Zau:,vażył też. ze
prcjekt realizuje PIM. Z poprzednich tealizacji zostały vlyciągnięte wnioski i np.
odtwarzanie drogi jest nie iylko w, miejscu prołvadzenia kanalizacji, ale na całej
szerokciści drogi. 'W naszym rejonie ptzęzfiaczano ok. 8 mln z} na odtwarzante dtog.
Pan Burmisttz załl,yażył, że jest mrr prz;vkro, ze sprawa z roku 2009 (pompoił,anie
wody z jego posesji) podczas ulewnych deszczy nadal bridzi t.v*le ernocji -
wltłumacz.l,ł, że był jednym z ostatnich domów, któremu siraz rrdzieliła pomocy.
a on sam wcześniej jeżdziŁ ze st-rażakami na tereny zalewane.

1 1)Pani z.apyała pcno,,,tmie o oświetienie ul. Bukowej bocznej - jest to droga
ptyvłatna, czJ, nle ma szafl,s na ptzejęcie jej przez gminę. Pan Br_rrnristrz M. Błachut
lvyjaśnił. że gmlna dztaŁa w granicach prawa i nie każdą drogę pryv/atną moze
przijąć. Jężeli był rł,niosek mieszkańcóv,, tej ulicy do gminy. to dokument,v zostaną
odszukane
i ponołvnie sprawdzone.

12)Pani ponownie zwroclŁa uwagę na hałas powodowan "y przęz
przejeżć"żające samochody SANIT-TRANS-u i cementowni, nierłszanowanię na.ł'let
ciszy nccnej. Fan W. Leśny radny RM zaurł,aż5rł, że wszędzie obowiązrrje cisza nocna
i zacytorvał fragment opinii na podstawie kodeksu nykroczeń. Pan Burmistrz
]v{, Błachut powiedziń, że gdy dokumentacja potrzebna do zbudowania obwodniey
ul. Komorowickiej będzie kompletna, dalsze dzińania w celu .,wyprorvadzenia
hałasu" będą kontynuowane. W sprawie ciszy nocnej ; to jest prawo zvryęzaJowę,
wlciając decyzję środowiskową burmistrz nie moze decydować o godzinach pracy
danego zakładu, a decyzja ta nie jest wyclawana na podstawie kodęksu wykroczeń.
Radny Pan W. Leśny nie zgadził się z taka interpretacją.

i3)Pan podziękował Panu Burmistrzowi za oglomne jego zaangażawante
w tworzenie programll dofinansowania OZE, by,ł rozczalowany, żę niq było
na zebraniu o §,m rnoą,y.

14)Pan pcrusz;,ł temat rozbirdowy szkoły, zaplr:ał jakie kroki będą w tej
kląlestii podjęte i jak lv tej kwestii mozenry ponróc (rodzice), Pani }ut. Fawlik
przypomniaŁa, że zacianie rozbiłdor.ły szkoły zostało pa raz kolejny wpisane do
propozycji do budzetu gminy. Pan burmistrz M" Kołoczek z,au,aażył, że patrzeba
rozbudowy szkoły jest oczywista. były rozpatrywane rózne propozycje zastępłze
(CSP, stara szkoła). Jednakze gmina jest w trLrdnej sytuacji finansowej , a zakładane
plany rozł;udarł,;; w3,magają na dzięń dzisiejszy ok. 11 min zł czego w- obecnej
syluacji gmina nie udzwignie. W trudnej sytuacji jest tez ,szkoła w Miiiardor,vicach,



gdzie dzicci r"iczą się rv salkaclL kateclreiycznych" które są nawet w per,r,,llej odległości
od szkoi1,. Będzieniy poszukiv"ać nonyclr rozwiązań.

Ad. 13

P rzei.1,odlri c ząca p a dziękor,vała za pr zyby ci e gośc iom i mi eszkańco nt.

Na tym zelrranie zakończoncl.

ń*/
vcz,ak]l.uszc



Anonimizacja danych osobowych osób - na podstawie art, 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji
. publicznej (t.j. Dz. U.2020, poz.2776 z poźn. zm. )

Anonimizacji dokonał pracownik Wydziału Organizacyjnego i Kadr - Gabriela partyka -Dzida



§gledle,poŁlrD*t'. Porządek Zebrania Ogólnęo Mieszkańr$w

* cT#fi§.liTr,iff" osiedta ,,Południe' w dniu 0§.10.2021 r.

1. otwarcie zebrania i stwierdzenie jego prawomocności.

2. PrzF/witanie mieszkańów i gorści,-

_ 
3. Wybor protokolanta Zebrania-

4 . P r ezentaqa przygotow ana WęzBurmi strza C zechowi e -D ziędzic.

"' 5. Wybor delegata Osiedla Południe na Walne Zgromadzenie Spółki Wbdnej

na kadencj ę2O2ż -ZOŹl.

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego Ogólnego Zębrania Mieszkńców

(głosowanie nad przyj ęciem).

7. Sprawozdanie z działalności 7anządu Osiedla ,,Południe" 7a okres

06.10.2020 r. - 05.10.20żl r (głosowanie nadprzyjęciem)

8. Przedstawienie propozycj i zadańdo wykonania na teręnię Osiedla w roku

2022 z budżętu Gminy, buóżetu Osiedla, bqdżetu Starostwa

Powiatowego.

9. Przedstawięnie wniosków miesz.kńców dotycące zaóań do wykonania

na terenie Osiedla na rok 2022. t

tg.Głosowanie propozycji zadań do wykonania na terenie Osiedla w roku

202ż.

1 l.Głosgwanie Uchwd Ogólnego Zebrania Mieszkńc&p

1 2. Sprawy bieĄee, dyskusja, zapytania do gości,

13 . Zakończenie zebrania.


